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Laatste artikel 6

Tijdens een pauze in ons super gezellige en overvolle Kersttoernooi kwam ik in gesprek met Sjoerd en ik vroeg hem wat we 
gaan doen met de Randenboule. Hij wist het eigenlijk ook niet meer, hij was meer het verzamelpunt waar iedereen zijn stukje 
heen stuurde en dan kwam het wel goed dacht men. Als Sjoerd veel kopij kreeg dan kwam het ook wel goed, maar u raadt 
het al, er kwam niet genoeg kopij. Sjoerd vond niet dat hij over redactionele kwaliteiten beschikte en zat daarom tegen vele 
lege pagina’s aan te hikken. Je kunt hem dat kwalijk nemen, maar dat doen we juist niet. We hebben er bewondering voor dat 
hij, naast al het werk dat hij voor de vereniging doet, nu aangeeft dat hij van dit werk af wil. Sjoerd bij deze bedankt voor alle 
tijd die jij in de Randeboule hebt gestopt.

Hoe nu verder

We hebben met ingang van 1 januari 2010 een nieuw redactieadres, t.w. elly.dijkman@online.nl
Elly gaat proberen, met behulp van u allen, een blaadje te doen uitkomen, we willen dit ongeveer 1 keer in de 8 weken 
proberen en noemen het dan een Nieuwsbrief. Wat komt er allemaal in te staan, dat is nu het mooie, want daar beslist u over 
mee. Buiten enkele vaste rubrieken is er ruimte voor een ieder die iets zinvols te melden heeft. Gezien het aantal mensen wat 
het afgelopen jaar aan mij gevraagd heeft hoe het toch met de Randenboule zit …………..voila hier is uw antwoord en laat 
ons niet in de kou staan.
We willen het nieuws op 2 manieren bij uw brengen; ten 1e ; op papier ,  we leggen een aantal exemplaren op de 
wedstrijdtafel neer en ten 2e ; via onze webmasters Wim en Henk is er ruimte op onze site gecreëerd waarop de nieuwsbrief 
ook komt te staan.
We proberen ons eerste exemplaar rond eind februari/begin maart uit te brengen.
We zijn ons bewust dat dit een hele klus word maar we willen het oppakken en de uitdaging aangaan. Wij kunnen het ons niet 
indenken dat wij geen respons van onze leden zullen krijgen.
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Mededeling van de Bar Commissie

Wie wil er achter de bar staan?
 
De barcommissie is op zoek naar enthousiaste vrijwilligers die het leuk vinden 
om tijdens toernooien, clubavonden of evenementen achter de bar te staan als 
barman of barvrouw. Je bent dan het visitekaartje van de vereniging en zorgt 
ervoor dat de gasten worden voorzien van een hapje en een drankje. Aan het 
einde van de bardienst maak je de kas op , zorg je ervoor dat de voorraad 
wordt aangevuld,  dat de bar netjes schoon achter blijft en sluit het Bouledrome 
af.
Heb je interesse en wil je de vereniging helpen meld je dan aan bij een van de 
leden van de barcommissie. 

                                                                JBC Randenbroek
Parelhoenstraat 12
3815 AG Amersfoort

       Email adres:   elly.dijkman@online.nl

Woordje vooraf van de voorzitter
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Informatie van de wedstrijdcommissie Om te onthouden: datums van de geplande toernooien:

13 maart Clubontmoeting met Boulamis bij Randenbroek:  dit wordt gespeeld als hussel  met aansluitend 
een maaltijd.
20 maart enkelspel ook wel bekend als tete-a tete alleen voor leden (Boulamis is uitgenodigd)
5 april Paastoernooi  doubletten, alleen leden
13 mei Man/Vrouw toernooi  doubletten,categorie 3
19 juni Stangenberger toernooi doubletten alleen leden.
14 juli Midzomertoernooi 1 doubletten categorie 3
11 augustus Midzomertoernooi 2 doubletten categorie 3
11 september Marathon doubletten categorie 3

Voor alle toernooien in categorie 3 is een licentie verplicht.

Datums van de club team competitie 2010 zijn:
 
Datums van de N.C. 2010 en A.C. 2010 zijn voor beide competities18-april, 2-mei, 16-mei, 06-juni

Wedstrijdcommissie versterkt !

Wij zijn erg verheugd te kunnen melden dat de 
wedstrijdcommissie inmiddels is versterkt door de komst van 
Arie Buis. Arie is een ervaren wedstrijdbouler, en was eerder 
jarenlang lid van de wedstrijdcommissie; hij vertegenwoordigde 
die commissie ook in het bestuur. Velen hebben van Arie de 
fijne kneepjes van het boulen geleerd in de trainingen die hij 
samen met Peter Straub verzorgde. Arie is een 
verenigingsmens, en heeft besloten dat hij zijn kennis en 

Mededelingen van de wedstrijd commissie

ervaring opnieuw wil gaan inzetten voor de club. Wij zijn erg blij dat hij dat binnen de wedstrijdcommissie wil doen.

Greet en Sjoerd
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Binnenkort zal er weer gestart worden met onze eigen Interne Opleiding Bedrijfs Hulp Verlening. 
Een ieder die hieraan wenst deel te nemen verzoeken wij dit zo spoedig mogelijk kenbaar te maken bij het 
bestuur.

Dringend verzoek:  Plaats Uw fietsen in de daarvoor bestemde fietsenrekken en NIET bij de 
ingang van de Bouledrome. Een eventuele ambulance dient vrije toegang te hebben tot ons 
terrein en NIET gehinderd te worden.

EHBO / BHV 
We werden weer diverse keren geconfronteerd met gezondheidsproblemen van 
leden. Natuurlijk, we hebben niet de jongste leden en dit soort zaken kunnen zich 
helaas meer voordoen. Het is daarom zeer belangrijk een goed overzicht 

ZACO

De eerste avond vindt plaats bij Randenbroek op 13 April de volgende 
datums zijn;
27-april, 11-mei, 25 mei, 15 juni, 29 juni de locaties van deze avonden 
zijn terug te vinden op de site van de club of op het mededelingen bord in 
de kantine.

                                               Hussel avonden.

Zoals bekend wordt er zo lang de club bestaat op vrijdagavond de hussel gespeeld. Nu zijn wij van de 
wedstrijdcommissie dringend op zoek naar leden die op deze hussel avonden een keer bereid zijn om de hussel te 
verzorgen.
Het gaat dan om de spelers in te schrijven ,de baan nummers uit te delen en aan het eind de stand uit te rekenen. 
Hoe meer leden die bereid zijn om hier aan mee te werken hoe liever.
Wij kunnen dan in overleg een schema maken op welke avonden je bereid ben om de hussel te draaien. Want 
tenslotte vele handen maken licht werk en de club in van ons allen voor ons allen.
Dus schroom niet en geef je op!!!!!   (niet bang zijn, je krijgt alle hulp en uitleg)

Zoals ook bekend hebben we de dinsdag avonden nog .Op deze avond kan er vrij gespeeld worden.
Het is op deze avond mogelijk om als team te trainen tegen een ander team .Wel zelf dit te kortsluiten met een 
team. Eventueel kunnen wij als wedstrijdcommissie helpen bij het zoeken van een team om tegen te spelen.

Tot slot: 
Zijn er vragen of ideeën vertel het niet aan de bar of aan tafel hoe het wel of niet moet of kan;
(want de beste stuurlui staan aan de wal)
Maar vertel het ons dan kunnen wij er misschien samen met jullie wat mee doen.

te krijgen van het aantal leden dat in het bezit is van het EHBO of BHV diploma. Wij verzoeken een ieder die 
een van deze opleidingen heeft gevolgd dit zo spoedig mogelijk kenbaar te maken aan het bestuur zodat we 
hierin duidelijkheid krijgen. Dit maakt het mogelijk adequaat in te grijpen bij calamiteiten. 
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kunnen zijn. Tactisch gezien leek het mij beter om mijn snavel te houden. Wat schetst mijn verbazing; afgelopen donderdag 
staan er gewoon tig nieuwe stoelen in onze kantine; mooie stoelen met een metalen onderstel, blauw stoffen bekleding met een 
geel spatje erop, schitterend. Oké ik weet ook wel dat de combinatie van bruin houten tafels met deze nieuwe stoelen niet mooi 
is je kunt echter je geld maar één keer uitgeven en ik mag aannemen dat het bestuur wel met een vervolgactie bezig is.

   
deelnemers. Op dinsdag zitten ze tussen de 40 en 50 en donderdags tussen de 30 en 40. Snel gerekend; op twee middagen 
ontspannen zo’n 80 a 90 mensen ( of meer ) zich met dit grandioze spel. Sommige van de spelers ( sters ) heb ik volgens mij 
ook gezien op het Kersttoernooi, ik vind dat een prima ontwikkeling. Weet je wat me ook opviel, op welk moment je binnen 
komt, bij welke gebeurtenis of toernooi dan ook, de bar is bezet door vrijwilligers die zich hebben op gegeven bij de 
barcommissie. Deze mensen zijn druk in de weer voor hun vereniging en verdienen, wat mij betreft , het nodige respect 
hiervoor. Van insiders weet ik inmiddels dat er een dreigend tekort aan barpersoneel aan het ontstaan is en dat op dit moment 
er teveel door dezelfde mensen de bar gedraaid moet worden. Ik meen dat de voorzitter het er in zijn nieuwjaarsspeech ook 
over heeft gehad. Dus ik zou zeggen geef je op en join the club.
Zo verder om me heen kijkend zijn me nog een paar dingen opgevallen maar daar kom ik in de volgende uitgave van de 
Nieuwsbrief op terug.

Schoonmaken
Het aantal leden dat er telkens weer voor zorgt dat iedereen gebruik kan 
maken van een schoon verenigingsgebouw is de laatste tijd wat terug 
gelopen. Wij zijn daarom op zoek naar nieuwe vrijwilligers die deze taak 
op zich willen nemen. U kunt zich aanmelden bij het bestuur.
Een schoon verenigingsgebouw is natuurlijk in ons aller belang.

Ook staat de grote schoonmaak weer voor de deur.

Zeer binnenkort zal er op een Zaterdag morgen weer een grote jaarlijkse schoonmaak worden gedaan.
Uit ervaring weten we dat deze schoonmaak, indien er voldoende vrijwilligers zijn, ongeveer 4 uur in beslag neemt. 
Het afgelopen jaar waren er slechts 3 leden die deze taak op zich genomen hebben. Dit heeft ons echt verbaasd aangezien 
een ieder gebaat is bij een goed onderhouden en schoon clubgebouw en toiletten.
We zijn daarom op zoek naar leden die ons willen helpen. Deze leden verzoeken wij zich aan te melden bij het bestuur. 

Inzendingen van leden
Hier een verslagje van een anonieme schrijver die trots is om zijn wetens-
waardigheden in de eerste Nieuwsbrief te mogen schrijven.

Laatst zat ik weer eens in de kantine op zo’n houten stoel op twee poten 
( te wippen ) en voor de zoveelste keer kreeg ik een tik op mijn kop van 
Bert Bos met de mededeling dat een stoel vier poten heeft.
Ja, antwoordde ik heel gevat 2 van hemzelf en 2 van mij, hetgeen mij 
wederom een licht correctie opleverde. Nou ken ik via het plaatselijke 
nieuws de gevaren van een “ corrigerende” tik en wat de gevolgen daarvan

Is mijn “gewip” toch nog ergens goed voor geweest. Ook heb ik 
afgelopen Dinsdag door omstandigheden een keer een stuk van het 
boulen mee mogen maken van mensen waar ik zo’n 98% niet van 
ken.
Maar potverdorie wat is dat gezellig, onder de bezielende leiding van 
Dinie Straub worden een paar potjes gespeeld met daaraan 
verbonden enkele leuke prijsjes. Ik heb mij zelfs laten vertellen dat 
het op de Donderdag middagen net zo gezellig is, alleen iets minder
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Groeten anonymus   
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